
Bestyrelsens Beretning 
 
Året der gik - 2016 
Ligesom 2015 har 2016 også været et roligt år set fra grundejerforeningen 
Igen i år har vi sagt farvel til et par naboer og goddag til et par nye både blandt ejer- og 
andels-boliger 
 
Økonomi - da regnskabet og budgettet er individuelle punkter på dagsordenen vender vi 
tilbage hertil men den korte udgaver året har været lidt billigere end budgetteret 
 
Vej og park - som besluttet ved sidste generalforsamling har vi ud over græsslåning udvidet 
pasningen af de grønne arealer fra græsslåning til også at indeholde trimning af græskanter 
og lugning af bede. Det synes vi har været en succes som vi meget gerne ser fortsætte 
 
Derudover har vi ønske om en omlægning af rosenbedet ved legepladsen. Om det fortsat 
skal være et bed med andre planter eller om det skal sløjfes helt har der været nogen snak 
om uden en egentlig konklusion 
 
Legepladsen - Vi havde i foråret en hyggelig arbejdsdag hvor legepladsen blev malet. 
Desværre var fremmødet til denne arbejdsdag også ret begrænset hvorfor der er 
overvejelser over om vi skal lade arbejdet overgår til professionelle. Om og hvorledes det 
skal finansieres har bestyrelsen flere forslag til. Det kunne være kontingent forøgelse, 
reduceret hensættelse til vejfonden eller budgetteret underskud 
 
Hvad angår eftersyn af legepladsen har i flere år drøftet skift af leverandør og nu skal det 
være. Henka er ganske enkelt for ustabile og vi har haft en mindre nedbrud af gyngen, et 
brud som følge af slid, som jeg vurdere havde været undgået hvis eftersyn havde udført 
korrekt. 
 
 


